
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 10. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1025

Gebyrstigningerne på fjerkræområdet virker ret voldsomme. Vil ministeren redegøre for

og forklare baggrunden for de gebyrstigninger, der har været ved årsskiftet, som fjerkræ-

sproducenter skal betale som følge af kontrolforanstaltninger pålagt af staten, og vil mini-

steren særligt komme ind på gebyrstigningerne for kontrol af transportegnethed ved eks-

port samt den årlige sokkeudtagning til salmonella?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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